سياسة الصحة والسلامة المهنية

تلتزم الادارة العليا بميناء صحار الصناعي بما يلي:

- الالتزام التام بالتطوير المستمر لنظام الصحة والسلامة المهنية وذلك من خلال إشراك كافة العاملين والمقاولين والأطراف المعنية.
 - دراسة وتحديد المخاطر المرتبطة بالأنشطة التشغيلية وتجنبها والسيطرة عليها والتقليل منها.
 - تأهيل وتطوير القوى العاملة ذات الدافعية العالية والمدرية لتحقيق إدارة فعالة للمواضيع المرتبطة بالصحة والسلامة المهنية.
 - السعي لتحسين أداء الصحة والسلامة المهنية باستمرار مع مراعاة المتطلبات القانونية، ومتطلبات الصحة والسلامة،
 واهتمامات المجتمع، والتقدم التقنى.
 - تبنى أفضل الممارسات في مختلف العمليات لتجنب الاضرار الصحية والإصابات المرتبطة بالعمل.
 - توفير إطار عمل لتحديد أهداف الصحة والسلامة المهنية ومشاركتها مع الاطراف ذات العلاقة.
 - الالتزام باتباع قوانين الصحة والسلامة المحلية في سلطنة عمان وغيرها من المعايير ذات الصلة.
 - الالتزام باستشارة وإشراك العاملين في مواضيع المتعلقة بقضايا الصحة والسلامة المهنية.

هدف نظام الصحة والسلامة المهنية

في إطار التحسين المستمر لنظام الصحة والسلامة المهنية، تلتزم إدارة ميناء صحار الصناعي بتحقيق التميز في أداء الصحة والسلامة المهنية، وبما يتوافق باستمرار مع اللزائح المعمول بها في سلطنة عمان، وأفضل الممارسات الدولية من اجل ضمان استمرار العمل بدون إصابات أو خسائر.

مهمة نظام الصحة والسلامة المهنية

الحفاظ على التواصل بشفافية مع كل الشركاء لضمان إدارة الصحة والسلامة المهنية في بيئة العمل ، إلى جانب دعم الإشراف المسؤول عن الموارد البشرية في بيئة العمل، مما ينتج عنها التحسين المستمر التي تفضي إلى تحقيق التنمية الاقتصادية المستدامة وتحسين جودة الحياة.

"نحن ملتزمون بيئة عمل صحية وآمنة"

عبدالله الجابري – رئيس مجلس الإدارة

التاريخ:

OHS Policy

Sohar Industrial Port Company (SIPC) Senior management team commits to:

- Fulfil high commitment through total involvement of all SIPC's employees and interested parties with continual improvement of OHS management system.
- Identify, prevent, control, and minimize adverse risk associated with operational activities.
- Develop and maintain a highly motivated and trained workforce for effective management of the OHS issues.
- Strive to continually improve OHS performance considering the legal requirement, Health & Safety requirements, community concerns, and technological advancements.
- Adopt the best practice of operations to prevent ill health & work-related injuries.
- Provide a framework for setting the OHS objectives and communicate them with interested parties.
- Fulfil Oman's OHS legal requirements and other relevant OHS standards.
- Ensure consultation and participation of workers on matters related to OHS issues.

OHS Objective

By continually improving the OHS Management System, SIPC is committed to achieve excellence in OHS performance that comply consistently with Sultanate of Oman regulations and international best practices.

OHS Mission

SIPC maintains transparent communication with all stakeholders to manage the OHS within the working environment. We support the responsible stewardship of human resources in the workplace where responsible stewardship, combined with a continual improvement process, makes possible sustained economic development and an improved quality of life.

We are committed to "A SAFE AND HEALTHY WORKPLACE"

Authorized: Abdullah Al Jabri	=18
Chairman of the Board of Directors	

OHS Policy, Revision 1

Date: